



## لائحة القواعد والقوانين التنظيمية لحمامات السباحة

1. تطبيق القواعد والشروط التنظيمية العامة لمجمع موتور سيتي على هذا المرفق
2. تخضع هذه المنطقة للمراقبة بكاميرات CCTV من أجل سلامتك
3. لا يسمح باستخدام المسبح إلا إذا كان حارس الإنقاذ موجودًا وذلك من الساعة 6 صباحًا وحتى الساعة 11 مساءً
4. يستوجب على الأطفال تحت سن الثانية عشرة أن يكونوا دائمًا تحت إشراف شخص بالغ يبلغ من العمر 21 عامًا أو أكبر حتى في حين وجود حراس الإنقاذ
5. يجب ارتداء الملابس المناسبة للسباحة
6. يمنع تسجيل الفيديوهات في مناطق حمام السباحة وتحت الماء
7. يجب على الأطفال الصغار والرضع الغير المدربين على استخدام المراض ارتداء حفاظات نظيفة ومقاومة للماء بالإضافة إلى ملابس السباحة أثناء استخدام حمام السباحة.
8. لا يُسمح بتناول الطعام داخل المسبح أو المنطقة المحيطة. بإمكانكم إرضاع الصغار في المنطقة المحيطة بحمام السباحة ولكن ليس بداخله
9. التخزين والمشروبات الكحولية والسجائر الإلكترونية ممنوع في المسبح والمنطقة المشتركة المحيطة به
10. لا يسمح باصطحاب الحيوانات في هذه المنطقة
11. استخدام ألواح التزلج أو ما شابه بالإضافة إلى الحركات البهلوانية والركض والغوص والقفز ممنوع. يجب على مستخدمي المسبح استخدام السلالم للدخول والخروج منه
12. لا يسمح بكرات التنس والقدم والسلة والصحون الطائرة والعلب وكافة الأغراض والمواد الغريبة مثل الصابون والأشياء الغير عاتمة مثل الصخور والعملات المعدنية. كما يمنع رمي الأثاث الموجود في منطقة حمام السباحة داخل أو حول المسبح
13. لا يسمح بدخول الزجاج أو الأشياء الحادة داخل منطقة حمام السباحة. يسمح فقط بالعبوات البلاستيكية أو الحاويات الغير القابلة للكسر
14. يجب على جميع الأشخاص الاستحمام قبل استخدام حمامات السباحة، ويجب استخدام المنشأة بطريقة لينة وأمنة مع الأخذ بعين الاعتبار المستخدمين الآخرين
15. لا يجوز للأشخاص المصابين بجروح مفتوحة أو أي جروح أو طفح جلدي أو حالات معدية استخدام حمام السباحة. ويشمل ذلك أي شخص يعاني من مرض جلدي معدني أو التهاب في العين أو الأنف أو الأذن أو أمراض أخرى معدنية. كما لا يُسمح بالبق ونفخ الأنف.
16. باستخدام هذا المرفق، تتخلى عن الحقوق القانونية للإبلاغ عن رجال الإنقاذ عند اتخاذهم أي إجراءات لإنقاذ الأرواح أثناء أو بعد أوقات عملهم على أي شخص سواء ذكر أو أنثى، بالغ أو طفل، واعي أو فاقد الوعي.
17. لا يتحمل المطور الرئيسي أو الإدارة أي سرقة أو خسارة أو إصابة أو وفاة لأي شخص يستخدم المرفق

## Swimming Pool Rules & Regulations

1. The Master Community Declaration of the MotorCity community are applicable to this facility
2. This pool is under CCTV video surveillance for your safety
3. The pool can be used only if a lifeguard is present from 06:00 until 23:00hrs
4. Children under the age of twelve (12) must always be under the supervision of an adult who is 18 years of age or older even in the presence of Lifeguards
5. All users must wear appropriate swimwear
6. Video recording in the pool areas and under water is strictly prohibited
7. Infants, toddlers or children who are not toilet trained must wear clean and waterproof diapers as well as swimsuits while using the pool
8. Food is not permitted inside the pool or the pool common area. Infants can be fed in the pool common area but not inside the pool
9. Smoking cigarettes and electronic cigarettes as well as drinking alcohol is not permitted at the pool deck, inside the pool or anywhere inside the public pool common area
10. No pets are allowed in or around the swimming pool area
11. Skateboards, hover-boards/segways, acrobatics, rough-play, running, diving, jumping or pushing is not allowed anywhere around the swimming pool area. Pool users must use the stairs to enter and leave the pool
12. Tennis balls, baseballs, footballs, basketballs, frisbees, cans, foreign objects, foreign substances (e.g. bubble bath, soap, beverages, etc.), non-floating objects (such as rocks, marbles, coins and the like) or pool furniture are not to be thrown into or around the pool
13. No glass or sharp objects are allowed within the swimming pool area. Only plastic or suitable non-breakable containers are allowed near the pool area
14. All persons must shower before using the swimming pools and must use the facility in a sensible, safe manner and in consideration of other users
15. Persons with open cuts, wounds, rashes or infectious conditions may not use the pool. This includes anyone who has a contagious skin disease, eye or nasal or ear infections or other communicable diseases. Body discharges, including spitting and nose blowing, are also not allowed
16. By using the pool, you are agreeing to give up legal rights to report lifeguards for performing any life-saving techniques whilst on or off-duty on any person, male or female, adult or child, conscious or unconscious

Neither the Master Developer nor the owners' association management company are responsible for any theft, loss, injury or death of anyone using the pool